
Skolebestyrelsesmøde Låsby Skole                                                       
Tirsdag d. 08-05-2025    
Kl. 17.00-18.50   
Mødested – Mødelokale 1-S-07, Skanderborg Fælled   
    

Tilstede    Joel Kjellander – Skolebestyrelsesformand    
Jesper Frandsen – skoleleder     
Anette Weldingh - viceskoleleder   
Sara Hulgaard – afd. leder   
Réne Munch Nielsen - forældrerepræsentant    
Pia Husted Block - forældrerepræsentant    
Mette Munkholm Bisbo- forældrerepræsentant    
Thrine Vestergaard – Næstformand    
   

Afbud     Rikke Christiansen - medarbejderrepræsentant    
Sofia Harremoës - elevrådsrepræsentant     
Nicklas Mathiasen - elevrådsrepræsentant Kristoffer Karoff - 
forældrerepræsentant     
  

Referent     Anette Weldingh  

    
Start    Dagsorden     

    
   

17:00    Godkendelse af dagsorden (3 
min) [B]    
    

 Godkendt  

17:02    Godkendelse referatet (2 min) 
[B]    

 Godkendt  

17:05    Elevrådet [O]     
   

  Elevrådet er fraværende  
   

17:15    Meddelelser (O)    
Byggeri afd. D   
Ny ansættelse - adm.   

Der er pr. 12/5 ansat ny administrativ medarbejder. 

Annette Drewsen.   

  
17:25   Ansættelser afd. D   Ansættelser i specialafdelingen:   

Der er to ansatte i specialafdelingen, som har været 

ansat i tidsbegrænsede stillinger, hvor bestyrelsen 

var med til ansættelsen. Sara ønsker at fastansætte. 

Bestyrelsen tiltræder at stillingerne konverteres til 

fastansættelser.   

  

Derudover er der ansættelsessamtaler til pædagog 

stillinger. Mette B er forhindret til selve samtalen, 

men hun deltager i udvælgelsen.   

  

Der har været en peer-medarbejder i praktik i 

specialafdelingen, i forbindelse med et to årigt 



projekt. Det er planen, at medarbejderen skal 

ansættes efter endt praktik. Stillingen slåes op i 

juni.  

  
17:35    Princip for undervisningens 

tilrettelæggelse (O/D/B)   
• Se 

bilag   
   

Der udtrykkes bekymring over for 

årgangsundervisning i de større klasser, da 

eleverne ikke er vant til at være i store årgange.  

  

Det er vigtigt at der er opmærksomhed på 

trivselsskabende aktiviteter og overgangen til 

større fællesskaber, der er trygge.   

  

Opmærksomhed på, at det tager tid at indfase 

naturligt.   

  

Jesper oplyser desuden, at det påtænkes at søge 

dispensation for klassestørrelse på kommende 0. 

og 1. for at fastholde fællesskaberne og muliggøre 

arbejde med mindre hold.   

  

Princippet er godkendt i bestyrelsen.   
18.00   Spisning       
18:20    
   

Trivselsmålinger 2025 (O/D)   
• Se 

vedhæftede 
bilag   

   

Trivselsmålingen er blevet bedre.   

Skolebestyrelsen giver udtryk for, at det er 

positivt.   

  

Bestyrelsen bemærker, at skolen fortsat ligger lavt 

i forhold til støtte og inspiration, selv om tallene er 

steget 0,2.   

  

Der er desuden opmærksomhed på, at eleverne 

giver udtryk for, at de ikke er glade for 

toiletterne.   

  
18:40    Evt. (5 min) [O/D]    

   
    

18:45    Dagsorden til næste møder (5 
min) [O]    
   

   

 


